
Referat fra bestyrelsesmøde i 

Beboerrepræsentationen Lyngby Søpark 
Onsdag d. 28/8 2013, kl. 20.00 – 21.00 

 

Til stede Afbud Referent 
Lars Brink Christensen Thomas Domingo Dahlmann Lars Brink Christensen 

Annette Bortfeldt   

Iben Reither   

Britta Lybye   

 

Dagsorden 
1. Opfølgning på punkter fra to-do listen 

2. Opfølgning på opslag vedr. sommerfest 

3. Budgetopdatering 

4. Nyt siden sidst 

5. Evt. 

 

Ad. 1) Opfølgning på punkter fra to-do listen 
 
Opfølgning modtaget pr. mail fra Thomas Domingo Dahlmann: 

 

15 

 

Thomas 28-08-2013 Kontakte Nordea - Jeg har været i banken, men har 

endnu ikke fået adgang 

16 Thomas 28-08-2013 Opdatere hjemmeside - Done 

17 Thomas 28-08-2013 Opsætning af konveksspejl - Afventer møde i 

grundejerforeningen i september 

18 Thomas 28-08-2013 Status på grønt areal - Afventer møde i 

grundejerforeningen i september 

 

 
Ad. 2) Opfølgning på opslag vedr. sommerfest 
 

Der har ikke været konkrete henvendelser i forhold til at danne en festkomité. Derfor 

diskuterede vi kort om bestyrelsen skulle lave arbejdet, men det blev konkluderet at det 

var for sent at begynde nu. 

 

I stedet vil bestyrelsen undersøge muligheden for at afholde et julearrangement den 1. 

december kl. 14-17 i kælderen under nummer 8+10 og/eller parkeringskælderen hvis vi 

kan få lov af vicevært/ejere. Dette er i skrivende stund blevet bekræftet af Annette som 

har snakket med Thomas (viceværten) at vi gerne må benytte arealerne og 

planlægningen er så småt i gang. 

 

 

Ad. 3) Budgetopdatering 
 

Vi fik en kort opdatering på hvordan det står til med økonomien og det ser godt ud. Der 

er penge i kassen og de fleste budgetterede udgifter er realiseret lavere end budget. 

Dermed kan der bruges penge på ovenstående sociale arrangement. 

 

 
Ad. 4) Nyt siden sidst 

 
Punktet udgik da formanden har adgang til vores fælles mail og punkterne normalt 

kommer derfra. 

 



Ad. 5) Evt. 
 

Lars tager kontakt til LLO for at høre om muligheden for at lejere kan søge om eller 

forvente lejenedsættelser pga. utilstrækkelig mangeludbedring i forbindelse med 

indflytning eller 1. års gennemgang. Flere afventer stadig udbedringer og der er ikke 

kommet deadline for hvornår det kan forventes. I skrivende stund er LLO kontaktet, men 

der er ikke kommet svar. 

 

Næste møde er aftalt til d. 23/10 2013 kl. 20.00 hos Britta. 

 

Har du som lejer punkter til bestyrelsen så send dem til vores e-mail adresse som kan 

findes på www.mortonsvej.dk i god tid inden mødet. 

 

Referat skrevet d. 30/8 2013  

http://www.mortonsvej.dk/

